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Art: Styrelsemöte 

Tid: 11.00 – 13.00 

Plats: Hemma hos Tony Hjortberg 

Närv: Tony Hjortsberg 

 Lena Söderqvist 
 Eva Larsson 
 Eira Hallikainen 
 Johan Edgren 

Andreas Eriksson-Sik 
Eva Bäcklund 

 
§  1 Mötets öppnande 
 Ordförande hälsade alla välkomna, och förklarade mötet öppnat. 
 
§  2 Dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 
 
§ 3 Val av sekreterare 
 Till sekreterare för mötet valdes Eva Bäcklund. 
 
§  4 Val justerare 
 Till att justera dagens protokoll valdes Lena Söderqvist. 
 
§  5 Föregående mötes protokoll 

- Eva har tagit kontakt med en jägare angående vildsvinen, jägaren skulle återkomma 
men har inte gjort det. Vi ligger lite lågt för i nuläget är det lugnt. 
- Det kom inte upp något om att öka trivseln, den får kvarstå. 
- Eva L hade gjort en lista över våra olika möten och återkommande aktiviteter. Vi 
fastslog att vi bestämmer vilken helg i månaderna de olika aktiviteterna/mötena ska 
ske. Eva L skriver ihop en lista. 
- Eva L har haft besök av glesbygdspartiet som ville ha en diskussion om vatten o 
avlopp. Eva L tar kontakt med Jan Unosson i ärendet och återkopplar till styrelsen när 
de har kollat upp detta. Vi beslutade att inte gå vidare med att stödja 
gelsbygdspartiet. 

 
§ 6 Ekonomi 

- Alla medlemsavgifter är betalda i tid. 
- Vi har ca 234.000:- på våra konton. 
- Strandstugan är avskriven.  



- Vi har lyckats hålla oss inom budgeten.  
- Vi kommer att försöka hålla nere kostnaderna detta år, dels för att vi räknar med ett 
mindre aktivitetsbidrag (våra utländska husägare kan inte ta sig till Sverige p.g.a. 
Coronaviruset).  
- Aina vill att vi skiljer på våra olika kostnadsställen. Vatten, båt och grön och väg får 
var sin budget. Vi beslutade att dela på de olika aktiviteterna. Fördelningen av pengar 
är vatten ca. 80 000 kr, båt ca. 70 000 kr och grönområden/väg ca. 50 000 kr. 
- Beslut togs att en ny åkergräsklippare ska köpas in. Tony hade tagit fram två förslag 
och beslutet föll på en Husqvarna R 214TC Rider frontklippare, priset ligger på ca 

32 800 kr inklusive moms och fri frakt. 
 

§ 7 Arbetsgrupper 

 Bryggor 

- Andreas har uppdaterat båtplatslista. 
- Renovering av bryggor blir den 12/4 kl. 10,00, ansvarig Andreas. 
- Tony köper in material så det finns på plats. 

 
Parkområde 
- Åkergräsklipparen var för dyr att laga. Beslut togs att köpa in en ny.  
- Antero ställer upp och klipper gräset även denna säsong. 
 
Brunnar 
- Antero ”spolar” brunnen i ggn/månad nu under vinterperioden. 

 
Vägar 
- Enligt Johan ser våra vägar bra ut. Björkvägen har lite gropar.  
- Vi kommer inte att lägga mycket tid och pengar på vägarna detta år. 
- Vägarna ses över på en arbetsdag. 

 
Trivselgrupp 
- Takpappen på Bastun är åtgärdad. 

 - Gör inköp av mat och dryck vid arbetsdagarna. 
  

Hemsida 
 - 
 
§ 8      Planering av kommande aktiviteter 

- Under rådande läget (Coronaviruset) kommer arbetsdag den 25 april att skjutas upp 
till den 20200523, som det ser ut nu. Eventuellt för ett nytt beslut tas beroende på 
utvecklingen av Coronaviruset. 
- Årsmötet ligger i nuläget kvar. 
- En vägskylt sätts upp vid infarten till området, Johan ser över vad som gäller och 
beställer skylten. 
 
 
 

 



§ 9 Övriga frågor 
- Vi tog beslut att blommor ska ges vid en före detta styrelsemedlems bortgång. 

 - Tony gör en budget och inköp av åkergräsklippare. 
 - Eva L kollar om vi har möjlighet att höja medlemsavgiften i år. 
 - Vi kommer att hålla eventuella möten via mejlkonversation eller typ “Skype”. 
 - Kallelse till årsmötet ska vara ute en månad innan mötet så alla papper måste vara 
  klara i tid. 
 - Alla i styrelsen kan tänka sig att sitta kvar på sina positioner.  
  
§ 10 Nästa möte 
 Nästa möte bestämdes till söndagen den 14/6-2020 efter årsmötet, plats 
 Strandstugan. 
 
§ 11 Mötets avslutning 
 Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 Trollhättan 20200322 
 

 Vid protokollet   Justeras 
 
 
   
 Eva Bäcklund    Lena Söderqvist 


